
 1 

                                   

                                   Nr.    

                JUDEŢUL BRAŞOV                                                 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                   SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 12.12.2023, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local, cu ocazia întrunirii  

Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă extraordinară convocată de îndată, desfășurată în 

format hybrid 

    

       Şedinţa extraordinară convocată de îndată a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 134 alin. 

(1), alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei 

Municipiului Săcele, situat str. P-ța Libertății nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin 

mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi:  

 

        1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023 - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 4. 

        2.  Proiect de hotărâre privind completarea H.C.L. nr. 376/05.12.2023 pentru alocarea sumei de 

27.400 lei cu destinația de premiere a sportivilor și antrenorilor care au obținut medalii de aur, argint, bronz 

la campionatele naționale si internationale în anul competițional 2023- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

           Avize Comisiile 1, 3, 4. 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                  - d-na Secretar General al Municipiului Săcele - c.j. Zamfir Geta 

                  - d-l Rădulescu Eugen – Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

                    - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

                   - d-na Bîja Ileana - insp.  Biroul Investiții 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic 

                   - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic 

                   - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                   - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul Săcele 

 

            Ședința este prezidată de d-l consilier local prof. Munteanu Gheorghe.  

            D-l Președinte declară deschisă ședința și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a efectua apelul 

nominal. 

D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 

constatând că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 14 consilieri locali 

prezenți fizic, 5 online, respectiv d-na Miron Laura, d-na Popescu Gabriela, d-l Gîndac Nicolae, d-l 

Florescu Marius și d-l Crețu Valentin. 

          D-l  Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

          D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi 

anunță care este proiectul  de hotărâre avut în vedere, respectiv:  

3. Proiect de hotărâre pentru actualizarea  indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 

279/12.09.2023  privind aprobarea Devizului General si indicatorilor tehnico-economici la faza obtinerii 

Autorizatiei de Construire si a proiectului tehnic pentru investitia „Reabilitare si modernizare Gradinița cu 

program normal nr. 4  str.   George Moroianu nr. 293,  Municipiul Săcele,  jud Brașov”. 
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       D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru) 

și ordinea de zi, conform dispoziției nr. 2057/11.12.2023,  astfel cum a fost suplimentată și se aprobă cu 

unanimitate (19 voturi pentru).   

       D-na Secretar General spune că din punctul de vedere al contabilității se impune să se înceapă cu 

punctul 3 de pe ordinea de zi, care să fie înaintea rectificării, pentru a se cuprinde suma necesară în buget. 

       În continuare, d-l  Președinte propune să se înceapă cu punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, 

cu proiectul de hotărâre pentru actualizarea  indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 

279/12.09.2023  privind aprobarea Devizului General si indicatorilor tehnico-economici la faza obtinerii 

Autorizatiei de Construire si a proiectului tehnic pentru investitia „Reabilitare si modernizare Gradinița cu 

program normal nr. 4  str.  George Moroianu nr. 293,  Municipiul Săcele,  jud Brașov”. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil, cu discuții în plen 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian spune că a solicitat, după ce s-au transmis, cu puțin timp în urmă, 

materialele aferente suplimentării, să li se pună la dispoziție devizele suplimentare și notele de renunțare și 

suplimentare la care se face referire în Nota de constatare nr. 2, între timp a discutat cu d-na Bîja care l-a 

pus în legătură cu proiectantul lucrării și nmenționează că în materialul transmis se explica ce s-a întâmplat 

cu panoul, este o diferență de o anumită sumă, între devizul inițial și devizul rectificat, dar suma nu apărea 

nicăieri și solicită, ca pe viitor, să li se prezinte documentele aferente, pe care le-a primit ulterior. 

Dumnealui mai spune, referitor la amploare lucrărilor și la specificitatea lor la punctul de lucru respectiv, 

că proiectantul i-a descris o cu totul altă situație față de cea prezentată în materialele de ședință, unde s-a 

prezentat faptul că din cauza demolării zidurilor de compartimentare a fost o problemă, s-a lăsat planșeul, 

iar acum a aflat de la proiectant că de fapt în momentul când au demolat planșeul au crăpat și zidurile și 

trebuie demolat tot și construit la loc și era firesc să li se spună acest lucru, întrucât li s-a prezentat o 

situație care nu este în conformitate cu realitatea din teren.  

D-l Primar ia cuvântul și spune că și zidurile și planșeul au fost inițial crăpate, nu se putea merge cu o 

soluție care să implice lăsarea planșeului fisurat și când s-a demolat planșeul s-au fisurat și zidurile pentru 

că erau improprii și a trebuit refăcut totul, întrucât la un așa proiect de anvergură nu se putea rămâne cu 

asemenea probleme.  

D-l Popa Marius Cristian spune că trebuia prezentată situația ca atare.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi  pentru). H.C.L. nr.  377. 

      D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian spune că revine cu solicitarea ca, în special școlile și grădinițele care fac 

propuneri de rectificare în plus sau în minus care se regăsesc în material să specifice la capitolul și articolul 

respectiv care este destinația acestor sume. 

       D-l Rădulescu Eugen spune că acestea au făcut analize pe buget și au făcut solicitări pentru ce au 

nevoie. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că, spre exemplu, Școala Gimnazială nr. 5 a specificat punctual, la fel 

și Spitalul Municipal Săcele, pentru ce au nevoie, dar celelalte entități nu, unii pot face, alții nu. 

       D-l Rădulescu Eugen spune că școlile au facturi de plătit. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că ar trebui elaborată o machetă comună pentru toți în sensul celor mai 

sus enunțate. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi  pentru, 1 abținere (d-l Gîndac 

Nicolae). H.C.L. nr.  378. 

       D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

completarea H.C.L. nr. 376/05.12.2023 pentru alocarea sumei de 27.400 lei cu destinația de premiere a 

sportivilor și antrenorilor care au obținut medalii de aur, argint, bronz la campionatele naționale si 

internationale în anul competițional 2023. 
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        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Președinte anunță că votul este secret. 

D-na Stoica Gabriela spune că ar trebui introdusă o completare, respectiv „cu suma de...”  sau 

„conform anexei”, pentru că nu se înțelege. 

       D-na Secretar General spune că suma este trecută în dispozitivul hotărârii, este specificată la art. 1. 

       Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv IMRE GABRIEL: 14 voturi  pentru,  0 împotrivă;                                          

IMRE GABOR: 14 voturi  pentru,  0 împotrivă (d-na Miron Laura, d-na Popescu Gabriela, d-l Gîndac 

Nicolae, d-l Florescu Marius și d-l Crețu Valentin nu participă la vot – online). H.C.L. nr.  379. 

       D-l Primar spune că se vehiculează în mediul online anumite discuții conform cărora unele UAT-uri au 

primite sume mai mari la rectificare decât altele, respectiv că Săcele  a primit suma de 900 mii lei, Codlea 

suma de 900 mii lei, iar Făgărașul suma de3900 mii lei și menționează că și acest UAT are tot 900 mii lei, 

dar a primit în plus 3 mil pentru spital, acolo fiind o problemă delicată și ar trebui o documentare mai 

temeinică când se lansează anumite informații în context public. 

      D-l Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Ora 15:20. 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

   CONSILIER LOCAL,                                                                C.J. ZAMFIR GETA                    

Prof. MUNTEANU GHEORGHE  

 

                                                                             

 

 

 

             

 Elaborat 

                                                              Insp. Acăroaie Elena  

                      

 


